
 

 

 
 

  
 

    
    

         
         

  

   

   

       

         
        

  

   

        

             
       

        
         

           

        
 

         
             
           

        
           

        
         

  
         
          

          
           

        
            

       

        
 

       

       
  

             
     

BR.0012.7.9.2023 
Protokół posiedzenia 

Komisji Gospodarki Komunalnej 
Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023, 

przedłużonej do 30 kwietnia 2024 r. 
w dniu 11 września 2023 r., godz. 15.00 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz stwierdził kworum, a następnie otworzył 
posiedzenie Komisji, powitał gości oraz radnych i zaproponował przyjęcie następującego 
porządku obrad: 

1) Druki sesyjne. 

1) Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

W posiedzeniu udział wzięli: Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok, Zastępca 
Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka, Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami Aneta Borzucka. 

Ad 1) Druki sesyjne. 

Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał: 

a) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Gliwice akcji 
Tramwajów Śląskich Spółki Akcyjnej (druk nr 1045). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił Zastępcę Prezydenta Miasta o 
krótką wypowiedź, przypominając, że radni mieli już możliwość zapoznania się 
z obszernym pismem w tej sprawie przekazanym przez Prezydenta Miasta. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok poinformował, że wymogiem 
ustawowym jest przedłożenie Radzie Miasta wniosku o wyrażenie zgody na zbycie akcji  
spółki. Taki obowiązek został zrealizowany przez Prezydenta Miasta, który przekazał Radzie 
Miasta wniosek w  dniu  7  września  2023  r.  We  wniosku  został  szczegółowo  omówiony  
zamiar zbycia akcji spółki Tramwaje Śląskie. Zastępca Prezydenta Miasta przypomniał, że 
Górnośląsko-Zagłębiowska Metropolia (dalej także: GZM) powstała, między innymi, w celu 
uporządkowania organizacji transportu publicznego. W ciągu kilku lat istnienia GZM podjęła 
wiele działań. Zintegrowano autobusowy transport publiczny, ponieważ wcześniej 
realizowało go kilku organizatorów, między innymi: MZK Tychy, MZK Świerklaniec, KZK 
GOP, GTV w Rudzińcu, a także inni mali organizatorzy. Ten etap  działań został już  
zamknięty. Wprowadzono jeden bilet i jednego organizatora transportu – Zarząd 
Transportu Metropolitalnego. Udało się także wprowadzić wspólny bilet na autobus i pociąg 
we współpracy z PKP (metrobilet). Wprowadzono linie metropolitalne i zmiany w lokalnej 
komunikacji. Kluczowe zmiany zostały przeprowadzone,  a  teraz  czas  na  kolejny  krok  
dotyczący zmiany nadzoru nad organizacją transportu tramwajowego. Koncepcja 
przekazania udziałów w spółce Tramwaje Śląskie przez gminy ma na celu wyposażenie 
Metropolii w narzędzia do nadzorowania komunikacji tramwajowej. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o potwierdzenie, że koncepcja 
zbycia udziałów Tramwajów Śląskich nie ma związku z tym, że w Gliwicach nie ma już  
tramwajów, ale wiąże się ze zmianami organizacyjnymi. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok potwierdził, że takie są przesłanki tej 
decyzji. 

Radny Tomasz Tylutko zapytał, czy nie można zamienić się z GZM udziałami, zamiast 
przekazywać akcje Tramwajów Śląskich nieodpłatnie. 

1 



 

 

        
           
        

            
           

          
 

         
           

        
    

        
          

          
  

        

        
             

           
        

 

            

           
     

        
    

          
   

    

         

         
         

      

            

           
    

        
    

            
        

            
         

         

     
        

     

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok wyjaśnił, że GZM posiada jedynie 
udziały w PKM Świerklaniec i jednym dworcu autobusowym. Wskazał, że Metropolia wiele 
środków przeznaczyła na transport publiczny, wszystkie linie metropolitalne są 
finansowane z jej środków. Gminy ustaliły więc, że nieodpłatnie przekażą Metropolii swoje 
udziały w spółce Tramwaje Śląskie. Celem jest przejęcie przez GZM pakietu 
większościowego. Katowice nie zdecydowały się przekazać swoich udziałów, a mają pakiet 
47%. 

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Komisji Jacek 
Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 
współdziałania gmin wchodzących w skład aglomeracji Gliwice przy realizacji zadań 
polegających  na  ponownym  wyznaczeniu  obszaru  i  granic  aglomeracji  Gliwice  (druk 
nr 1043). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok wyjaśnił, że zgodnie z ustawą 
o samorządzie gminnym oraz ustawą Prawo Wodne, raz na dwa lata powinien nastąpić 
przegląd aglomeracji i podjęcie decyzji o ewentualnej jej aktualizacji. Z przeglądu wynika, 
że doszło do zmian w liczbie ludności. Z  tej przyczyny podjęcie uchwały w sprawie jest 
zasadne. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminów określających zasady 
i tryb korzystania z miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej miasta 
Gliwice (druk nr 1061). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy wprowadzenia regulaminu dla krytej pływalni „Neptun”. Treść regulaminu jest 
analogiczna jak w przypadku pozostałych pływalni. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie oraz przyznania pierwszeństwa 
w nabyciu części nieruchomości zabudowanej budynkiem użytkowym, stanowiącej 
własność miasta Gliwice, położonej w Gliwicach przy ul. Jana Kilińskiego 15, oznaczonej 
jako działka nr 963/2, obręb Trynek (druk nr 1049). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka poprosiła o umożliwienie zabrania 
głosu Zastępcy Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami w celu omówienia 
druków nr 1049, 1051 i 1057. 
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Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Aneta Borzucka 
omówiła projekt uchwały według druku nr 1049. Dotyczy on nieruchomości 
w długoterminowej dzierżawie. Dzierżawca wystąpił z wnioskiem o nabycie nieruchomości. 
Ustawa umożliwia zbycie na rzecz dzierżawcy w trybie bezprzetargowym. Wartość 
nieruchomości wynosi ponad 1 milion 600 tysięcy złotych, więc wymagana jest zgoda Rady 
Miasta na zbycie. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie kompleksu składającego się 
z części nieruchomości obejmujących niezabudowane działki nr 463/2, 457/2, 461/2, 
462/2, obręb Politechnika, położonych przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie w Gliwicach, 
stanowiących własność Miasta Gliwice (druk nr 1051). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Aneta Borzucka 
poinformowała, że nieruchomość została przygotowana do zbycia z inicjatywy Wydziału  
Gospodarki Nieruchomościami, a nie na wniosek jakiegoś podmiotu. Został także 
przeprowadzony podział nieruchomości. Jej wartość przekracza kwotę 1 miliona złotych. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia nowej umowy dzierżawy i wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Miasta Gliwice, położonej w Gliwicach przy 
ul. Portowej (druk nr 1050). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Aneta Borzucka 
poinformowała, że projekt uchwały dotyczy terenu w rejonie Portu, obok działki, na którą 
zawarta już została umowa dzierżawy na okres 30 lat. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) Projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych 
i garaży (druk nr 1057). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Projekt uchwały zreferowała Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 
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Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu o podjęcie skutecznych działań mających na 
celu poprawę czystości wody rzeki Kłodnicy oraz zapewniających ochronę miasta Gliwice 
przed powodzią (druk nr 1064). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poprosił o zreferowanie projektu 
uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka poinformowała, że projekt uchwały 
został przygotowany na prośbę Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, która uznała 
za zasadne wystąpienie z apelem o poprawę jakości wody w Kłodnicy. Przedmiotowy 
projekt jest na wspólny wniosek Prezydenta Miasta oraz Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony 
Środowiska  i  Komisji  Rozwoju  Miasta  i  Inwestycji.  Zastępca  Prezydenta  Miasta  
poinformowała również, że spotkała się w dniu dzisiejszym z Przewodniczącym Komisji 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska, który poinformował ją, że apel w takiej formie nie 
do końca zyskał jego akceptację. Sprawa ta będzie dyskutowana na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa. Pani Prezydent wskazała, że wątpliwości wiążą się 
z zapisami dotyczącymi Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Zdaniem 
Prezydenta Miasta obowiązki nałożone na Wody Polskie nie są w wystarczającym stopniu 
realizowane. Są jednak przykłady pozytywnych działań w innych częściach kraju, np. na 
Nysie Kłodzkiej, o czym jest mowa w projekcie. W Gliwicach brak takich działań. Istotny 
jest tu także parametr finansowy. Zastępca Prezydenta Miasta wskazała na ważną, jej 
zdaniem, kwestię związaną z opłatą za odprowadzanie wód opadowych do Kłodnicy. Przed 
powstaniem Wód Polskich opłata była uiszczana Marszałkowi Województwa i wynosiła 130 
tysięcy złotych rocznie. Po zmianie ustawy opłata ta wynosi 4 miliony złotych, które Gliwice 
zawsze terminowo przekazują. Z tej przyczyny miasto oczekuje od Wód Polskich realizacji 
działań wynikających z ustawy. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz uznał,  że  istotą  sprawy  jest  apel  do  
podmiotu,  który  uczestniczy  w  zarządzaniu  wspólnym  dobrem,  wodą,  a  nie  do  siebie.  
Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

Radny Tomasz Tylutko zaproponował, aby procedowanie w sprawie tego projektu 
pozostawić Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska. 

Radny Krzysztof Kleczka przedstawił głos przeciwny. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka poinformowała, że na swoje 
ostatnie posiedzenie Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska zaprosiła gości z Wód 
Polskich oraz Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, ale nie przyszli. 
Zaproszenie wystosowane przez Komisję było trafnym pomysłem, ponieważ warto 
rozmawiać o tych  sprawach. Szkoda, że do  spotkania nie doszło. Zapewniła również, że  
wszystkie informacje, jakie znalazły się w apelu, są zgodne z prawdą. 

Radny Krzysztof Kleczka uznał, że w apelu nie ma czego łagodzić, bo nie został napisany 
w jakimś niewłaściwym tonie. Poinformował, że będzie głosował za apelem  
w przedstawionym kształcie. Wskazał także, że od początku pełnienia mandatu radnego 
pracuje w Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska. Ma refleksję, że od momentu 
powstania Wód Polskich wizyty ich przedstawicieli są sporadyczne i nic z nich nie wynika. 
Nie jest łatwo się z nimi porozumieć. 

Radny Zdzisław Goliszewski uznał, że może przedstawiciele Wód Polskich nie 
przychodzą, bo stawia  się im zarzuty, a  przecież oni nie odpowiadają za wszystko. Nie 
odpowiadają za czystość wód, a budowle. Gminy mają kompetencje w sprawie czystości 
wód odprowadzanych do Kłodnicy. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka wskazała, że proponowany apel 
składa  się  z  dwóch  części.  Pozwolenia  wodnoprawne  wydają Wody Polskie, miasto 
odpowiada za to, by parametry określone w tych pozwoleniach dla miasta Gliwice były 
spełniane. W imieniu miasta Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji kontroluje stan 
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wód opadowych odprowadzanych z miejskich sieci do Kłodnicy. Wyjaśniła, że część apelu 
dotycząca czystości wód jest bardzo ogólna i nikt nie jest atakowany. Druga kwestia, 
o której mowa w apelu, to zabezpieczenie przeciwpowodziowe. Są w niej cytowane zapisy 
ustawowe. Miasto deklaruje zainteresowanie współpracą, ale wygląda na to, że Wody 
Polskie nie są zainteresowane realizacją i współfinansowaniem inwestycji. 

Radny Krzysztof Kleczka uznał, że apel jest teraz procedowany, żeby ktoś podchwycił 
tę sprawę. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka podkreśliła, że nie zgadza się 
z zarzutami, że to sprawa polityczna. Są to problemy ponadczasowe i ponadpolityczne. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną 
opinią w sprawie projektu uchwały. 

Wynik głosowania: 4 radnych za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Na tym zakończono procedowanie w tym punkcie porządku obrad. 

Ad 2) Sprawy bieżące. 

Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

a) Pismo mieszkańca w sprawie mobbingu wobec pracowników jednej z miejskich 
jednostek organizacyjnych (w sprawie nr BR.0012.17.31.2023, korespondencja 
nr UM.785026.2023). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poinformował Zastępcę Prezydenta 
Miasta, że Komisja wystąpi do niego z prośbą o przedstawienie informacji w sprawie. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok poinformował, że zna doskonale tę 
sprawę i nie ma wątpliwości, że były już pracownik jednostki nie ma racji. Przełożonym  
i pracodawcą pracownika był dyrektor jednostki, ale Zastępca Prezydenta zbadał zarzuty 
dotyczące rzekomych nieprawidłowości w działalności jednostki. Dodał, że kilka drobnych 
uwag okazało się zasadnych, a sprawa została załatwiona. 

Radny Zdzisław Goliszewski wskazał, że nadawca skarży się, że został zwolniony 
z firmy, a osoba winna nie. 

Zastępca Prezydenta Miasta Mariusz Śpiewok poinformował, że sprawa ma wiele 
wątków, a pracownik wskazywał na wiele rzekomych nieprawidłowości. Sygnały zostały 
dokładnie sprawdzone. Osoba ta już nie pracuje w jednostce, a wypowiedzenie umowy 
o pracę miało związek z jej kompetencjami i realizacją obowiązków. Zgodnie z wiedzą 
Zastępcy Prezydenta Miasta, sprawa ta jest już zakończona. 

b) Wniosek  Prezydenta  Miasta  o  zgodę  na zbycie  akcji  Spółki  Tramwaje  Śląskie  S.A.  
(korespondencja nr UM.808717.2023, w załączeniu) – Komisja zapoznała się, sprawa 
została omówiona w trakcie dyskusji dotyczącej druku nr 1045. 

c) Prośba  o wyrażenie zgody na obniżenie stawki czynszu lokalu przy ul.  Głogowskiej 2 
(w sprawie nr BR.0012.17.27.2023, korespondencja nr UM.776578.2023). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zreferował sprawę według pisma 
przekazanego przez Zastępcę Prezydenta Miasta. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka poinformowała, że lokal ma 
nieuregulowany stan prawny. Można go uregulować dopiero po 30 latach, ale w tym czasie 
trzeba wykazać się pełnieniem obowiązków właścicielskich; w tym przypadku jest to 
oferowanie lokalu do wynajęcia. Przedwojenny właściciel lokalu zmarł, a nie ma ustalonych 
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spadkobierców. Miasto stara się porządkować takie tematy. Kiedy miasto stanie się 
właścicielem lokalu, będzie go można przeznaczyć do zbycia. 

Radny Tomasz Tylutko zapytał, czy wiele jest takich spraw z przedwojennymi 
właścicielami. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka odpowiedziała, że tak. Dodała, że 
w pierwszej kolejności miasto stara się regulować stan prawny zamieszkałych kamienic, 
ponieważ ma on znaczenie przy okazji modernizacji. Kilkanaście spraw o zasiedzenie 
miasto założyło do Sądu po upływie 30 lat od powstania samorządu, tj. w 2020 r. Do tej 
pory nie zostały one rozstrzygnięte. 

Radny Tomasz Tylutko zapytał, czy mowa o pojedynczych lokalach, czy całych 
budynkach. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka wskazała, że można uznać, z dużą 
dozą prawdopodobieństwa, że wiele zaniedbanych kamienic w mieście to te 
z nieuregulowanym stanem prawnym. 

Radny Zdzisław Goliszewski uznał, że problemem jest nieuregulowanie kwestii stanu 
prawnego przed wejściem do Unii Europejskiej i nieprzekazanie takich nieruchomości do 
Skarbu Państwa. Nie trzeba by wówczas szukać spadkobierców. 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka poinformowała, że nie zna 
przepisów, o jakich mówił radny. 

Radny Piotr Gogoliński uznał, że to są trudne sprawy, często niemal nie do ruszenia,  
których rozwiązaniem nikt nie jest zainteresowany. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag ze strony radnych Przewodniczący Komisji 
Jacek Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną opinią w przedmiotowej 
sprawie. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotową prośbę. 

d) Prośba  o  przepisanie  tytułu  prawnego  na  lokal  przy  ul.  Mikołowskiej  24  (w sprawie 
nr BR.0012.17.28.2023, korespondencja UM.811383.2023). 

Zastępca Prezydenta Miasta Aleksandra Wysocka wyjaśniła, że prośba związana jest 
ze zmianą przepisów, które nakazują, że aptekę prowadzić może farmaceuta. Zgodnie 
z deklaracją wnioskodawców, apteka pozostanie na swoim miejscu. 

W związku z brakiem pytań i uwag ze strony  radnych  Przewodniczący Komisji Jacek 
Trochimowicz zapytał, kto z radnych jest za pozytywną opinią w przedmiotowej sprawie. 

Wynik głosowania: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotową prośbę. 

e) Odpowiedź w sprawie interwencji mieszkańca dot. ustanowienia przystanku 
autobusowego (w sprawie nr BR.0012.17.25.2023, korespondencja 
nr UM.814059.2023). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz poinformował, że Zastępca Prezydenta 
Miasta zadeklarował przeprowadzenie ponownej analizy sprawy. Komisja przekaże 
odpowiedź mieszkańcowi po jej uzyskaniu. 

f) Odpowiedź na pismo Komisji w sprawie kontaktów ze Spółką Restrukturyzacji Kopalń 
(w sprawie nr BR.0012.17.22.2023, korespondencja nr UM.689083.2023). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przypomniał, że z informacją Komisja 
zapoznała się w dniu 25 sierpnia 2023  r. i zaproponował przekazanie tego pisma  
w odpowiedzi dla mieszkanki. 

Komisja poparła wystosowanie odpowiedzi dla mieszkanki. 
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g) Sprawa interwencji mieszkańca dot. znaku drogowego przy ul. Bydgoskiej (w sprawie 
nr BR.0012.17.20.2022). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przypomniał, że Komisja otrzymała 
wyjaśnienia z Zarządu  Dróg  Miejskich,  ale  do  tej  pory  brak  stanowiska  Rady  Dzielnicy  
Brzezinka, o które prosiła Komisja. Zaproponował, aby ponowić pytanie do Rady Dzielnicy. 

Komisja poparła wystosowanie pisma. 

Na tym zakończono procedowanie w tym punkcie porządku obrad. 

(***) 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zaproponował realizację kolejnych 
punktów planu pracy i wizytę w Miejskim Zarządzie Usług Komunalnych oraz zapoznanie 
się z planami remontu Targowiska Miejskiego przy ul. Lipowej. 

Komisja ustaliła, że zaproponuje zorganizowanie spotkania w MZUK w dniu 9 października 
2023 r. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przypomniał o prośbie 
Przewodniczącego Rady Miasta o stawienie się w Ratuszu przed sesją Rady Miasta na godz. 
14.50 na krótką uroczystość wręczenia Prezydentowi Miasta i Radzie Miasta odznaczeń 
i medali Związku Sybiraków. 

(***) 

Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 9 października 2023 r. 
(godz. 13.00). Odbędzie się ono w siedzibie Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Marta Stradomska 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej 

(-) Jacek Trochimowicz 
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